

beaudoin

Warranty Statement Bed Frames

LIMITED LIFE WARRANTY

Our products are covered by a limited lifetime warranty against any manufacturing defect and breaking of product occurring under normal use. Assembly instructions must be followed for the warranty to be valid.

Julien Beaudoin Itée reserves the right to replace either broken parts or complete frame. Our liability, under any circumstances, is limited to replacement of product.

All claims must be accompanied with the purchase receipt, a picture of the defect and, if possible, a picture of the packaging.

Garantie Bases de lit

GARANTIE A VIE LIMITÉE

Nos produits sont couverts par une garantie à vie contre les défauts de fabrication et le bris lors d'un usage normal. Nos instructions d'assemblage doivent être respectées pour que la garantie soit valide.

Julien Beaudoin Itée se réserve le droit de remplacer les pièces brisées ou la base elle-même au complet. Notre responsabilité, en toutes circonstances, se limite seulement au remplacement du produit.

Toute réclamation doit être accompagnée d'une copie de la facture d'achat, d'une photo du problème et, dans la mesure du possible, une photo de la boîte d'emballage.

